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Z Á P I S 
  

 ze zasedání Vědecké rady PřF UHK 
             dne 22. května 2024 

 
 
Přítomni: 

 
 
Členové vědecké rady a hosté – viz prezenční listina 

 

  

Program: 1. Zpráva děkana o aktuálním dění na fakultě. 
2. Zahájení řízení ke jmenování profesorem doc. RNDr. Sergeja 

Iĺkoviča, PhD. v oboru ICT ve vzdělávání 
3. Schválení žádosti o akreditaci bakalářského studijního programu 

Všeobecné ošetřovatelství 
4. Návrh komisí pro Rigorózní řízení a pro Státní doktorské zkoušky 

pro rok 2024-2025 
5. Návrh komisí pro státní závěrečné zkoušky pro obory, jimž končí 

akreditace 31.12.2024 
6. Schválení školitele doktorandů RNDr. Josefa Haldy, Ph.D. 
7. Různé 
8. Oběd 

 
 

Pan děkan doc. Kříž přivítal přítomné členy VR, přítomné hosty a konstatoval, že je 
přítomno 18 členů VR PřF z celkového počtu 28, a tím je tedy vědecká rada 
usnášeníschopná.   Poté členům VR předložil program zasedání ke schválení a navrhl dva 
skrutátory – doc. Pražáka a doc. Roha. Následně proběhlo hlasování.  
 

O návrhu skrutátorů bylo hlasováno: 
 pro: 16 proti: 0 zdržel se: 2 

 
Na základě hlasování byli skrutátory jmenováni doc. Pražák a doc. Roh. 
 
Dále pan děkan promítl program, tento okomentoval a přistoupil ke schválení programu.  
 

O schválení programu bylo hlasováno: 
 pro: 18 proti: 0 zdržel se: 0 

 
Na základě hlasování byl program zasedání VR schválen. 
 
Ad 1) Zpráva děkana o aktuálním dění na fakultě. 
Pan děkan doc. Kříž oznámil přítomným, že toto je poslední zasedání v tomto složení, 
neboť kandidoval na rektora UHK, k 30. 6. 2024 zanikne jeho působení ve funkci děkana 
PřF. Poděkoval všem za veškerou práci, kterou pro VR a PřF udělali. Oznámil, že 
Akademický senát PřF UHK zvonil kandidátku na děkanku PřF, a to RNDr. Alenu 
Myslivcovou Fučíkovou, Ph.D., která bude do funkce jmenována k 1. 7. 2024. Dále 
informoval o změnách ve vedení fakulty, kdy ze zdravotních důvodů rezignoval pan 
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proděkan pro tvůrčí činnost doc. Trojovský, členem vědecké rady zůstal. Novým 
proděkanem pro tvůrčí činnost byl jmenován doc. Studnička, tento je přítomen s hlasem 
poradním, není členem vědecké rady, statutární zástupkyní děkana byla jmenována 
RNDr. Alena Myslivcová Fučíková, Ph.D.  Dále sdělil, že v minulých zasedáních vědecké 
rady proběhla 2 habilitační řízení, oba kandidáti již byli jmenováni docentem, a to 
doc. Studnička a doc. Voštinár.  Připomněl, že v tomto složení jsme se sešli 4x, dodal, že 
vědecká rada má na starosti povinnosti týkající se studijní agendy, schvalování členů 
komisí pro SZZ, komisí pro rigorózní zkoušky, probíhala bohatá jednání ohledně 
schvalování studijních programů, schvalování školitelů doktorandů, kteří nejsou docenty 
a profesory. 
   
Ad 2) Zahájení řízení ke jmenování profesorem doc. RNDr. Sergeja Iĺkoviča, PhD. 
v oboru ICT ve vzdělávání 
Doc. Kříž předal slovo prof. Hubálovskému. Prof. Hubálovský referoval o žádosti 
a zahájení řízení ke jmenování profesorem dne 24. 5. 2023 v oboru Informační 
a komunikační technologie ve vzdělávání doc. Iĺkoviče. Poté stručně přednesl informace 
o doc. Iĺkovičovi, závěrem sdělil, že ve smyslu § 74 zákona a dle Rozhodnutí děkana 
č. 9/2020 byla splněna všechna požadovaná kritéria pro to, aby se mohlo v zahájeném 
řízení doc. Iĺkoviče pokračovat a předložil členům Vědecké rady PřF UHK ke schválení 
návrh na složení hodnoticí komise ve jmenovacím řízení doc. RNDr. Sergeja Iĺkoviča, PhD. 
 
Předseda komise:  prof. RNDr. Štěpán Hubálovský, Ph.D.  (PřF UHK)  
Členové komise:  prof. PhDr. Eva Šmelová, Ph.D. (PdF UPOL)  

prof. Ing. Milan Turčáni, CSc. (FPVaI UKF Nitra)    
doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. (PřF UHK)  
doc. PhDr. Jan Prokleška, Ph.D. (MFF UK)  

 
 
Poté otevřel diskusi. Doc. Žák sdělil, že má za to, že se jeho publikace nevztahují k ICT ve 
vzdělávání, k tomu sdělil doc. Kříž, že většina publikací spadá spíše do odborné fyziky, 
nicméně kromě té odborné fyziky má i dopad do vyučování fyziky a to především přes 
fyzikální olympiádu, kde je velmi aktivní a je autorem řady experimentálních úloh a 
hlavně je autorem měřicího systému (z čehož vznikla monografie), který lze používat jak 
ve výuce tak i v práci s talentovanou mládeží, proto si myslí, že vědeckou radu dokáže 
přesvědčit, že jeho žádost byla podána správně. Doc. Hubálovský k tomu dodal, že pokud 
bude schválená komise, bude se zabývat otázkami, zda uchazeč zapadá do okruhu řízení.  
 
O složení hodnoticí komise bylo tajně hlasováno: 

 pro proti zdržel 
se 

Předseda:     
 prof. RNDr. Štěpán Hubálovský, Ph.D. 16 1 1 
Členové:    
 prof. PhDr. Eva Šmelová, Ph.D. (PdF UPOL)  

prof. Ing. Milan Turčáni, CSc. (FPVaI UKF Nitra)    
doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. (PřF UHK)  
doc. PhDr. Jan Prokleška, Ph.D. (MFF UK)  

16 
15 
14 
16 

1 
2 
1 
1 

1 
1 
3 
1 
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Doc. Kříž sdělil, že dle části druhé čl. 2 odst. 9 je Jednacího řádu Vědecké rady PřF UHK je 
usnesení v případech výkonu působnosti v habilitačním řízení a v řízení ke jmenování 
profesorem schváleno, pokud pro něj hlasuje více než polovina všech členů vědecké rady. 
Vzhledem k tomu, že vědecká rada má 28 členů a jeden z členů navržené hodnoticí komise 
získal pouze 14 hlasů, nebyl tento člen schválen. Navrhuje tedy nového člena hodnoticí 
komise, a to doc. Filipa Studničku, který je členům vědecké rady znám. Poté otevřel 
diskusi, do diskuse se přihlásil doc. Roh. Následně se dotázal doc. Studničky, zda členství 
v hodnoticí komisi přijímá, tento souhlasí.  
 
O doplnění člena hodnoticí komise bylo tajně hlasováno: 

 pro proti zdržel 
se 

 doc. Filip Studnička, Ph.D. (PřF UHK)  17 1 0 
 
Na základě výsledků tajného hlasování byla hodnoticí komise ve složení předseda 
prof. Hubálovský, členové prof. Šmelová, prof. Turčáni, doc. Prokleška, doc. Studnička 
schválena.  
 
Ad 3) Schválení žádosti o akreditaci bakalářského studijního programu Všeobecné 
ošetřovatelství 
Pan děkan doc. Kříž sdělil, že příprava tohoto studijního programu není iniciativou PřF, 

byli jsme osloveni Krajským úřadem Královéhradeckého kraje, věc byla projednána i ve 

Správní radě UHK, tato je tomuto velmi nakloněna. Máme studii, která ukazuje, jak se bude 

vyvíjet počet všeobecných sester, kdy již nyní všeobecné sestry chybí a budou chybět více. 

Velmi úzce chceme na tomto studijním programu spolupracovat s oblastní nemocnicí 

v Náchodě. Studijní program připravuje dr. Krause, který je na PřF na částečný úvazek, 

v prvních 3 letech bychom tento studijní program financovali z příspěvku od 

Královéhradeckého kraje, i Ministerstvo zdravotnictví uvolnilo část peněz na přípravu 

všeobecných sester a tedy je nutno na programu pracovat, abychom i tuto podporu mohli 

získat. Poté předal slovo panu proděkanovi pro studium doc. Musílkovi. Doc. Musílek 

sdělil, že příslib od pana hejtmana je sice jen ústní, ale jednání probíhala v širším kruhu, 

kde byl přítomen i radní pro zdravotnicí i pro školství, dodal, že zájem z jejich strany je 

velký. Bakalářský studijní program je profesně zaměřený, je netypický z hlediska 

organizace, výuka bude probíhat především v nemocnici, tedy přímo v reálu, máme 

promyšlenou i přechodnou situaci se Střední zdravotnickou školou v Náchodě, která nám 

pro výuku zapůjčí svoje učebny ošetřovatelství. Poté otevřel diskusi.  

Do diskuse se přihlásil prof. Petrovič, doc. Nemoga, doc. Pražák, doc. Soukup, 

dr. Myslivcová Fučíková, doc. Galaev, dr. Seidler, prof. Musílek, doc.  Kříž, doc. Roh.  

  
O schválení žádosti o akreditaci bakalářského studijního programu Všeobecné 
ošetřovatelství bylo hlasováno: 
 pro:    16 proti:   0 zdržel se:   2 

 
Na základě výsledku hlasování byla žádost o akreditaci bakalářského studijního 
programu Všeobecné ošetřovatelství schválena.  
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Ad 4) Návrh komisí pro Rigorózní řízení a pro Státní doktorské zkoušky pro rok 
2024-2025 

Doc. Kříž předal slovo doc. Musílkovi, tento promítl přítomným příslušný dokument a 
sdělil, že byť profesoři a docenti mají dle § 53 odst. 2 zákona č. 111/1998, zákon 
o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách) ve 
znění pozdějších předpisů, právo zkoušet při státní zkoušce, aniž by byli schvalováni 
vědeckou radou, předkládáme vědecké radě ke schválení komise v kompletním složení. 
Sdělil, že v komisi pro státní doktorské zkoušky pro rok 2024-2025 jsou navrženi dva 
odborníci ve svém oboru, tito již vědeckou radou schváleni být musí. Jimi jsou 
RNDr. Michal Andreas, Ph.D. a RNDr. Alena Myslivcová Fučíková, Ph.D., jejichž C listy byly 
členům vědecké rady k dispozici. Poté otevřel diskusi, do níž se nikdo nepřihlásil.  

 
O schválení návrhu komisí pro Rigorózní řízení a pro Státní doktorské zkoušky 
pro rok 2024-2025 bylo hlasováno: 
 pro:    17 proti:   0 zdržel se:   1 

 
Na základě výsledku hlasování byl návrh komisí pro Rigorózní řízení a pro Státní 
doktorské zkoušky pro rok 2024-2025 schválen.  
 
 
Ad 5) Návrh komisí pro Státní závěrečné zkoušky pro obory, jimž končí akreditace 
31.12.2024 
Doc. Kříž předal slovo doc. Musílkovi. Doc. Musílek sdělil, že toto je výjimečná jednorázová 

záležitost, týká se jen studijních programů, které byly akreditovány ve starém režimu 

a stávající akreditace byly prodlouženy právě do 31.12.2024. V podstatě vycházíme vstříc 

studentům, kterým by se nepodařilo složit státní závěrečnou zkoušku nejpozději v srpnu, 

dáváme jim možnost dokončit studium ještě v mimořádném prosincovém termínu.  
 
O schválení návrhu komisí pro Státní závěrečné zkoušky pro obory, jimž končí 
akreditace 31.12.2024 bylo hlasováno: 
 pro:    17 proti:   0 zdržel se:   1 

 
Na základě výsledku hlasování byl návrh komisí pro Státní závěrečné zkoušky pro obory, 
jimž končí akreditace 31.12.2024, schválen.  
 
Ad 6) Schválení školitele doktorandů RNDr. Josefa Haldy, Ph.D. 
Doc. Kříž sdělil, že dle zákona o vysokých školách kdo není docentem nebo profesorem, musí 
být schválen vědeckou radou příslušné fakulty, C list dr. Haldy byl členům komise k dispozici. 
Poté otevřel diskusi, do níž se přihlásil prof. Musílek, prof. Petrovič, doc. Roh.  

 
O schválení školitele doktorandů RNDr. Josefa Haldy, Ph.D.  bylo tajně hlasováno: 
 pro:    16 proti:   1 zdržel se:   1 

 
Na základě výsledku hlasování byl RNDr. Josef Halda, Ph.D. školitelem doktorandů 
schválen.  
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Ad 7) Různé 

Prof. Petrovič se dotázal, jaký je počet ukrajinských studentů na fakultě, doc. Musílek 

odpověděl, že máme dva typy studentů, v tzv. režimu dočasné ochrany, tam se jedná 

o jednoho chlapce a dvě dívky, a pak ti, kteří tu mají delší dobu rodinné zázemí, to jsou 

také pouze jednotky. Poté máme ještě příjezdy z Oděské univerzity na Erasmus. 

 
 
Usnesení ze zasedání VR PřF UHK, konaného dne 22. května 2024 
 
Vědecká rada PřF UHK: 

1. Schválila složení hodnoticí komise v řízení ke jmenování profesorem doc. RNDr. 
Sergeja Iĺkoviča, PhD. v oboru ICT ve vzdělávání ve složení předseda 
prof. Hubálovský, členové prof. Šmelová, prof. Turčáni, doc. Prokleška, 
doc. Studnička. 

2. Schválila žádost o akreditaci bakalářského studijního programu Všeobecné 
ošetřovatelství.  

3. Schválila návrh komisí pro Rigorózní řízení a pro SZZ pro akademický rok 2024-
2025. 

4. Schválila návrh komisí pro SZZ pro obory, jimž končí akreditace 31. 12. 2024. 
5. Schválila školitele doktorandů RNDr. Josefa Haldu, Ph.D. 

 
 
 
O schválení usnesení ze zasedání VR PřF UHK, konaného dne 22. května 2024 
bylo hlasováno: 
 
 
 
 
 
 
 

pro:   18 proti:  0 zdržel se:   0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                        doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 
děkan Přírodovědecké fakulty UHK 



č.j. UHK/DPřF/2024/17288 
 

Str. 6/6 

 

 

 

 

 


		2024-06-12T18:01:47+0000
	Not specified




